
升龍之都的心脏          还剑湖          The Heart of the Rising Dragon City          Hoan Kiem Lake
海上桂林         下龍灣                      Guilin on the sea           Halong Bay 
越南瑞士        沙坝格格村                Switzerland of Vietnam           SAPA Cat Cat Village
越南第一高峰         番西邦峰            The First Peak of Vietnam           Fansipan Mountain       
世界文化遗产         水上木偶戏         World Cultural Heritage          Water Puppet Show       

探秘之旅探秘之旅
Hanoi Cultural Discovery Tour

河内            
下龍灣       
 沙坝          
 番西邦峰   

河内风情河内风情

www.chinaexpress.com.my

全程住宿4星酒店  Accommodation 4 Stars  Hotel

Tour Code : 6HSF 

03-21455177

Hanoi
Halong
Sapa
Fansipan Peak

行程特色                                 Highlight



第一天           吉隆坡             河内                                                                                        （晚餐)
 齐集于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往河内。抵达后，前往参观【西湖】-是河内的著名胜景，为河内第一大湖。
【镇国寺】-镇国寺位于西湖以东的一座小岛上，是河内市最古老的寺庙。这座寺年纪1500岁多并最近被评选为世界上最
美的寺庙之一。【还剑湖】-原名绿水湖，后因传说越南君主黎利在此得剑还剑而改为现名。
【河内圣若瑟大教堂】-它是河內最古老的教堂之一，是一座於1886年興建的天主教堂，供信徒參拜以及舉辦彌撒。  大教
堂的建築以歐洲中世紀哥德式建築作為特色，像巴黎的聖母院大教堂。【36古式老街】-逛街购物。

                                                                                                                                          酒店： 4* 升龍歌剧院酒店或同级
  

第二天           河内                 下龍灣    （约3.5小时车程）                                          (早/午/晚餐)            
早餐后，参观【胡志明主席陵墓】【主席府】【巴亭广场】【胡志明主席故居】【一柱庙】。继续参观【文庙】-越南首
间大学。午餐后， 乘车前往广宁省的【下龍灣】-世界自然文化遗产，世界七大自然奇观之一，路途游客可以在车上欣赏
与拍照越南北约最大稻田平原的风景。抵达下龍灣，晚餐于当地餐厅。
                                                                                                                                            酒店：准4* 松萝豪华酒店或同级

第三天           下龍灣                  河内                                                                            (早/午/晚餐)
早餐后，乘船约四小时环游1.500多平方公里范围，观赏海上桂林之称的【下龍灣】，沿途参观【天宫洞】【斗鸡岛】，
【海上人家】等。午餐于船上享用海鲜餐， 在船上品尝越南咖啡。
下午乘车返回河内， 欣赏越南著名的【水上木偶戏表演】，晚餐于当地餐厅。
                                                                                                                                          酒店： 4* 升龍歌剧院酒店或同级

第四天           河内                   沙坝 （约5小时车程）                                                   (早/午/晚餐)
早餐后，前往沙坝镇。抵达后于当地餐厅享用午餐。之后前往【格格村】参观，这里可体验当地少数民族的日常生活，欣
赏漂亮的风景如野生山区，梯田，法国留下来的发电厂等。续往【打万观景台】，欣赏老仔村和打万村的美景。返回沙坝
镇参观【沙坝法国教堂】。【沙坝少数民族市场】-自由活动。
                                                                                                                                                 酒店： 准4* 魅力酒店或同级

第五天           沙坝                    河内                                                                             (早/午/晚餐)
早餐后，乘坐世界上最长，最高的缆车参观【番西邦峰】-過去有「印度支那屋脊」之稱，昔日更曾被法國人譽為是越南
版的阿爾卑斯山,在此可以享受沙坝的美景。下午乘坐电缆车返回沙坝镇，后乘巴返回河内。中途在中国与越南边界的老街
口岸-【中国河口】下车拍照。晚餐于河内当地餐厅。之后入住酒店。
                                                                                                                                            酒店：4* 升龍歌剧院酒店或同级

第六天           河内                    吉隆坡                                                                                    (早餐)
早餐后，自由活动至送往机场启程回国，介绍愉快的假期。
                                                                                                                                   

**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整  *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**                     
                                                                                                                                                                                                         
                                         
                                                                                                                                                                                                                        Updated on : 01/01/2024

Tour Code : 6HSF

6天5晚

河内风情探秘之旅

https://zh.vietnamplus.vn/tags/%e9%95%87%e5%9b%bd%e5%af%ba.vnp


Day 1            Kuala Lumpur                     Hanoi                                                                       (Dinner)
Assemble at KLIA Terminal 2 for your flight to Hanoi. Upon arrival, transfer to Hanoi downtown to visit the
【West Lake】  - Hanoi's Largest Lake, a famous scenic spot in Hanoi. 【Tran Quoc Pagoda】-  situated on a small island east of West
Lake, is Hanoi's oldest temple, boasting over 1500 years of history. Recently, it has been acclaimed as one of the world's most beautiful
temples. 【Hoan Kiem Lake】-  The lake was originally named Green Water Lake but was later renamed based on the legend that
Vietnamese ruler Lý Thái Tổ received and returned a sword at this location.  【St Joseph’s Catheral】- It is one of the oldest churches
in Hanoi, a Catholic church built in 1886 for worship and Mass ceremonies. The cathedral features Gothic architecture reminiscent of
medieval Europe, similar to the Notre-Dame Cathedral in Paris. Shopping at 【36 old Quarter] .
                                                                                                                       Accommodation : 4* Thang Long Opera Hotel or sml

Day 2            Hanoi                      Halong   （Appxm 3.5hours drive)                 (Breakfast / Lunch/ Dinner)
After breakfast, transfer to 【Ho Chi Minh Mausoleum】,【Ho Chi Minh Palace】【Ba Dinh Square】, 【Uncle Ho’s Stilt House】,
【One Pillar Pagoda】. Continue to visit 【Temple of Literature】- The first university in Vietnam. After lunch, transfer to 【Halong
Bay】-UNESCO World Heritage. This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the
Red River delta, so we’ll have  plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Dinner at local
restaurant Halong Bay.           
                                                                                                                                  Accommodation : 4* Song Loc Luxury or sml

Day 3           Halong                         Hanoi                                                     (Breakfast / Lunch/ Dinner)
After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4hours, our boat will
bring us to visit 【Paradise Grotto】, 【Kissing Chicken Rock】, 【Fisherman Village】. Lunch will be served with fresh Halong seafood,
enjoy Vietnam coffee on cruise. Transfer back to Hanoi and enjoy Vietnam Famous 【Water Puppet Show】. Dinner at local restaurant.
                                                                                                                     Accommodation : 4*   Thang Long Opera Hotel or sml

Day 4         Hanoi                             Sapa    (Appxm 5hours)                            (Breakfast / Lunch/ Dinner)
After breakfast, transfer to Sapa. Arrival Sapa at middle day. After lunch, following the road down to the valley by steps, walking to 
【H’Mong Village (Cat Cat Village）】here you can experience the daily life of local ethnic minorities and enjoy beautiful landscapes
such as wild mountain areas, terraced fields, and the 【Old Hydro Electric power station] which was built by the French time in early
20th century, and a beautiful waterfall that is the good place for resting. Continue to stop at 【Tavan Observation Deck】 for panoramic
view of Lao Cai Tavan Village. Back to Sapa town to visit the 【Sapa French Church】，【Sapa Ethnic Minority Market】-Free and easy.

                                                                                                                               Accommodation : 4* Sapa Charm Hotel or sml

Day 5          Sapa                              Hanoi                                                   (Breakfast / Lunch/ Dinner)
After breakfast, visit 【Fansipan Mountain 】by cable car- the world longest and highest cable car-formerly known as the 'Indochina
Roof,' it was once praised by the French as the Vietnamese version of the Alps. Here, you can enjoy the beautiful scenery of Sapa." In the
afternoon, take the cable car back to Sapa Town, then take the bus back to Hanoi. Stop in the middle at the Old Street Border Gate -
【China He Kou】 to take photos. Have dinner at a local restaurant in Hanoi. After that, check in to the hotel.
                                                                                                                       Accommodation : 4* Thang Long Opera Hotel or sml

Day 6          Hanoi                             Kuala Lumpur                                                             (Breakfast)
Breakfast at hotel, free time for leisure until time  to airport for flight back to to Malaysia.

 **Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other cities**                                                          
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Tour Code : 6HSF

6Days 5Nights
Hanoi Cultural Discovery Tour



特色风味 Special Flavor

ADDITIONAL INFO
Passport & Visas – Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired 
Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure
护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个 以上及所有所需提前申请的签证和准证
旅游保险-建议出发前购买旅游保险 

Terms & Conditions
 Tours are conducted in mandarin.
 Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
 Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
 Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
 In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach,

       if you need, please place your order with tour guide.
 For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking  conditions.
导游将以中文讲解为主，如要求其他语言讲解，需征收额外费用。
住宿安排2人一房或三人一房，单人间将收取额外费用。
 三人间-第三张床将是折叠式床。
 团费仅适用于马来西亚公民， 外国人将征收额外费用。
 车上购物-将售卖当地产品，如有需要可以跟导游购买。
 有关其他报团细节，请参考完整报团细节
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越南鸡面条 
在下龙湾游轮上的海鲜 
下龙湾游轮上的本地啤酒或软饮料
 沙巴的竹筒饭
 越南春卷 
河内的Sen自助餐 
沙坝三文鱼三吃：刺身，烧烤，火锅 
番西邦自助餐
 越南法式面包 
河内特色鸡蛋咖啡

Vietnam Chicken Noodles
Seafood On Halong Cruise
Local Beer or soft drink on Halong Cruise
Bamboo rice in Sapa
Vietnam Spring rolls
Sen Buffet in Hanoi
Sapa Salmon 3 dishes: Sashimi，BBQ, Steamboat
Fansipan Buffet
Vietnam French Bread
Hanoi special eggs coffee

出发日期Departure Date ：

团费Tour Fare：

航班Flight Details：


